
Závěrečná schůze BAHL ročníku 2014/2015 
 
Datum: 24.4.2015 
Účast: Všechny teamy vyjma MON 
 
Body k projednání: 
1, Všichni účastníci byli seznámeni s účetní knihou za rok 2014/2015. Nikdo nevznesl žádné 
připomínky. Proto se bere účetnictví jako uzavřené. 
 
2, O účast v sezóně 2015/2016 projevil zájem nový team z Českého Těšína. Ligová komise 
posoudila žádost tohoto teamu a v poměru 9:1 rozhodla pro nerozšiřování soutěže. Pokud by 
se rozhodl nějaký team nestartovat v novém ročníku, je možnost dodatečného přijetí, pokud 
bude zájem tohoto teamu hrát naší soutěž. Rozhodnutí je konečné a není vůči němu odvolání. 
 
3, Dalším bodem na projednání bylo omezení počtu dříve registrovaných hráčů na soupiskách 
jednotlivých teamů. LK diskutovala mnoho různých variant od úplného zákazu dříve 
registrovaných hráčů až po ponechání stávajícího stavu. Nejvíce byly diskutovány dvě 
varianty :  

A) 2/1 => na soupisce mohou být dva dříve registrováni hráči, do zápasu však může 
nastoupit pouze jeden hráč 

B) 2/2 =>   na soupisce mohou být dva dříve registrováni hráči, do zápasu mohou oba dva 
hráči 

 
Po velmi dlouhé diskusi se nakonec LK přiklonila k variantě B. V platnosti však zůstává 
pravidlo o tom, že do BAHL může zasáhnout pouze hráč přiměřené úrovně amatérské 
soutěže. 
 
4, Posledním bodem programu byla poté volba nového vedení. Po třech sezónách se rozhodl 
ukončit své působení v roli předsedy Jiří Juroš. Jako nový předseda byl zvolen Lukáš 
Skotnica, který tak povede BAHL v sezóně 2015/2016. Místopředsedy zůstávají Martin 
Lisztwan a Jiří Juroš.  
 
 
        Jiří Juroš 
        Předseda BAHL 2014/2015 
 
 
 
 
 
  
 


